
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s överstyrelse 18/5/53 
på Stadion.
NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, 

Eckerbrant, E. Karlsson, Liliequist.
Förhindrad närvara: Nordlund.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet.

§ 2.
Vid föredragning av protokoll från ÖS-sammanträdet den 11/5 

begärde Eckerbrant koorigering i fråga om uppdraget att kontakta 
damsektionen för städningen av klubblokalen på Stadion. Uppdraget 
bekräftades ha tilldelats Rinman. I övrigt godkändes protokollet 
i föreliggande skick.

§ 3.
Från damsektionen, Anna Dettner, förelåg meddelande, att en 

kommitté tillsatts med uppdrag sköta städningen. Ett förslag från 
fotbollskassören A. Malmgren, att städningen skulle betalas med 
kr. 75:- pr månad av fotbollsektionen accepterades. Beslöts att 
Rinman och Eckerbrant skulle bekräfta med nämnda sektion hur 
städningsfrågan numera lösts.

§
Eckerbrant rapporterade från handbollsektionens årsmöte, vid 

vilket C. Schultze, tidigare i friidrottsektionen, valts till 
ordf., N. Grahn till vice ordf., Florsjö till sekr. och Franzén 
till kassör. Den valda styrelsen godkändes i sin helhet.

§ 5.
Beslöts att huvudkassan skulle svara för kostnaden för maten 

för de gamla ÖS-ledamöter, som ämnade närvara vid middagen för 
avgående ordf. i ÖS Sven Larson den 20/5.

§ 6.
Då intet besked avhörts från RF:s idrottsplatskommitté i fråga 

om föreningens anhållan om anslag för skidbacken, uppdrogs åt 
Dunér och Liliequist göra påstötning hos IPK:s sekr. E. Tidén.

§ 7.
Beslöts meddela sektionsstyrelserna, att föreningen inrättat 

en särskild fanbärar-avdelning, till vilken varje ansökan om 
representation med DIF:s fana eller flagga skall ställas. Sam
tidigt härmed beslöts efterhöra hos de olika sektionerna huru
vida dessa kunde ge något tips om var den för tillfället (?) 
försvunna klubbflaggan härbärgerats.

§ 8.
Från brottningssektionen förelåg anslagsäskande på kr. 1.200:- 

för betalande av div. räkningar. Beslöts utanordna beloppet.
§ 9.

Evert Karlsson orienterade om en av brottningsektionen planerad 
uppvisning på Årsta Idrottsplats i samverkan med Årsta den 30/5.

§ 10.
Fastställdes nästa sammanträde till tisd. 26/5 kl. 18.00



§ 11.
I stället för tidigare plan på endast en match med komb. lag 

AIK-Djurgården, meddelade sekr., att fotbollsektionen gått med på 
att Djurgården skulle ta en och AIK en match mot det skotska laget 
Heart of Midlothian. Motiveringen hade varit att ett kombinerat 
lag ej skulle samla något nämnvärt intresse.

§ 12.
Rinman rapporterade om det fortskridande arbetet i kommittén 

för omläggningen av föreningens ekonomiska struktur. Bl.a. konsta
terades att Hans Garpe förordat en ytterligare decentralisering, att 
Birger Sandberg rekommenderat att de fyra största sektionerna 
skulle ingå med var sin man i ÖS och att majoritet kunde skönjas för 
ett förslag att alla inkomster skola gå in till huvudkassan, som 
sedan på ansökan från sektionen betalar ut anslag.

§ 13.
Sammanträdet avbröts härefter för att ge styrelsen tillfälle när

vara vid en match i reservlagsserien mellan Djurgården-AIK och vid 
ett möte med Supporterklubbens styrelse i Floras kulle. Vid det 
senare diskuterades ett samarbete med Supporterklubben för ordnande 
av en friluftsservering i någon form vid skidbacken i Hammarby. 
Enighet nåddes om de stora linjerna med avsikt att pr omgående för
söka få i gång rörelsen. Vid sammanträdet i Floras kulle närvor 
även Nordlund.


